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PROTOKÓŁ NR XII / 2015 

XII Sesji Rady Powiatu w Wałczu V kadencji,  

która odbyła się 30 grudnia 2015 r. w godz. 10
00

- 15
06

 

w sali narad Starostwa Powiatowego w Wałczu, przy ul. Dąbrowskiego 17. 

 

Obecni na sesji radni Rady Powiatu  V kadencji oraz zaproszeni goście wg załączonych do 

protokołu list obecności (załączniki 1 i 2*) 

 

 

Porządek obrad  XII sesji Rady Powiatu w Wałczu V kadencji: 

 

1.Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie sesji, 

b) stwierdzenie quorum, 

c) przedstawienie porządku obrad. 

d) przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Powiatu 

2 .Informacja o pracy Zarządu Powiatu w Wałczu w okresie od 14.10.2015 r. do 25.11.2015 r. 

a) przyjęcie informacji. 

3.Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu w Wałczu podjętych podczas XI sesji Rady 

Powiatu V kadencji powierzonych do realizacji Zarządowi Powiatu w Wałczu.  

a) przyjęcie sprawozdania. 

4.Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu w Wałczu podjętych podczas XI sesji Rady 

Powiatu V kadencji powierzonych do realizacji Przewodniczącemu Rady Powiatu  

w Wałczu. 

a) przyjęcie sprawozdania. 

5. Sprawozdanie Starosty Wałeckiego z działalności Starostwa w okresie między sesjami. 

6.Informacja o pracy Rady Powiatu w Wałczu w okresie od 13.10.2015 r. do 07.12.2015 r. 

a) przyjęcie informacji. 

7.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Wałeckiego na 2016 rok. 

a) przedstawienie projektu uchwały budżetowej przez Przewodniczącego Zarządu 

Powiatu, 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

c) ustne przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady 

Powiatu w Wałczu, 

d) dyskusja, 

e) podjęcie uchwały budżetowej.    

8.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Wałeckiego na lata 2015 -2031. 

a) przedstawienie projektu zmiany wieloletniej prognozy finansowej przez 

Przewodniczącego    Zarządu Powiatu, 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

c) ustne przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady 

Powiatu w Wałczu, 

d) dyskusja, 
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e) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Powiatu Wałeckiego na lata 2015-2031. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Wałeckiego na 2015 rok. 

a)  ustne stanowisko Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, 

b) ustne stanowisko Komisji Edukacji i Spraw Społecznych, 

c) podjęcie uchwały. 

10.Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Powiatu w Wałczu. 

d) ustne stanowisko Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, 

e) ustne stanowisko Komisji Edukacji i Spraw Społecznych, 

f) podjęcie uchwały. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Powiatu  

w Wałczu. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej 

Rady Powiatu w Wałczu. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Zastępcy Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Rady Powiatu w Wałczu. 

a) ustne stanowisko Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, 

b) ustne stanowisko Komisji Edukacji i Spraw Społecznych, 

        c)   podjęcie uchwały 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia od Wojewody Zachodniopomorskiego zadań 

publicznych z zakresu administracji rządowej.  

a) ustne stanowisko Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, 

b) ustne stanowisko Komisji Edukacji i Spraw Społecznych, 

c) podjęcie uchwały. 

 15. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji wspólnego projektu z Powiatem 

Drawskim , Gminą Kalisz Pomorski i Gminą Mirosławiec dotyczącego zadania pod 

nazwą „ Przebudowa drogi Powiatowej nr 1984Z Poźrzadło Wielkie – Stara Studnica – 

Orle – Mirosławiec 

a) ustne stanowisko Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, 

b) podjęcie uchwały. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Tuczno prowadzenia zadania 

publicznego. 

a)  ustne stanowisko Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, 

            b)  podjęcie uchwały. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Człopa prowadzenia zadania 

publicznego. 

a)  ustne stanowisko Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, 

            b)  podjęcie uchwały. 
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18. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Mirosławiec prowadzenia zadania 

publicznego. 

a)  ustne stanowisko Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, 

            b)  podjęcie uchwały. 

19. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę Nr V/27/2015 Rady Powiatu w Wałczu z dnia 27 

lutego 2015 r. w sprawie określenia zadań finansowych ze środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2015 r. 

20. Informacja Wojewody Zachodniopomorskiego na temat przeprowadzonej analizy 

oświadczeń majątkowych. 

a) przyjęcie informacji. 

21. Informacja Urzędu Skarbowego w Wałczu i Pile na temat przeprowadzonej analizy 

oświadczeń majątkowych. 

a) przyjęcie informacji 

22. Informacja Starosty Wałeckiego na temat przeprowadzonej analizy oświadczeń 

majątkowych. 

a) przyjęcie informacji. 

23. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu w Wałczu na temat przeprowadzonej analizy 

oświadczeń majątkowych 

a) przyjęcie informacji. 

24. Interpelacje oraz zapytania radnych 

25. Wnioski i oświadczenia radnych. 

26. Zakończenie sesji. 

 

 

Ad. pkt 1 

Sprawy organizacyjne: 

 

 a) otwarcie sesji, 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Bogdan Białas zgodnie z § 18 Statutu Powiatu Wałeckiego 

otworzył obrady XII sesji V kadencji Rady Powiatu w Wałczu, przywitał Zarząd Powiatu, 

Radnych Rady Powiatu, Radcę prawnego, zaproszonych gości oraz przedstawicieli mediów.  

 

b) stwierdzenie quorum, 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Bogdan Białas poinformował, że wpłynęło pismo 

Postanowienie Komisarza Wyborczego w Koszalinie z dnia 22 grudnia 2015 r. w sprawie 

stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Rady powiatu w Wałczu Pana Marka Subocza 

który zrzekł się pisemnie mandatu radnego w związku z powyższym na chwilę obecną stan 

ogólny  to 16 radnych Rady Powiatu.( stanowi załącznik Nr 2 do protokołu*.) 
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Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził quorum.  

Na stan ogólny 16 radnych obecnych 15  radnych, Wobec stwierdzonego quorum Rada 

Powiatu może podejmować prawomocne decyzje. 

 

 

 c) przedstawienie porządku obrad,   

 

Porządek obrad XII Sesji Rady Powiatu został przedstawiony radnym w materiałach  

na Sesję, stanowi załącznik Nr 3 do protokołu*. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Bogdan Białas poinformował, że Zarząd Powiatu w Wałczu 

złożył pisemny wniosek o wprowadzenie do porządku obrad sesji dodatkowego projektu 

uchwały w sprawie zwiększenia środków finansowych na utrzymanie dziecka w placówce 

opiekuńczo – wychowawczej typu rodzinnego Zatem na podstawie §13 ust. 11 Statutu 

Powiatu Wałeckiego przewodniczący rady powiatu jest obowiązany wprowadzić do porządku 

obrad sesji projekt uchwały, jeżeli wnioskodawcą jest zarząd powiatu, a projekt wpłynął do 

rady powiatu co najmniej 7 dni przed dniem rozpoczęcia sesji rady. Zgodnie z § 47 ust. 1 pkt. 

1 Statutu projekt uchwały wniesione w tym trybie nie wymagają opiniowania  przez komisje 

stałe. Zmiana porządku obrad w trybie  §13 ust. 11 Statutu nie wymaga przegłosowania. 

W związku z powyższym do porządku obrad został wprowadzony punkt: 

  Pkt. 20 pn. „Podjęcie uchwały w sprawie zwiększenia środków finansowych na 

utrzymanie dziecka w placówce opiekuńczo – wychowawczej typu 

rodzinnego 

Pozostałe punkty otrzymały numerację kolejną.  

Przewodniczący Rady Powiatu Bogdan Białas poinformował również że po zakończeniu XII 

Sesji Rady Powiatu około godziny 14,00 odbędzie się spotkanie noworoczne na które 

serdeczne zaprasza. 

Wobec braku innych wniosków i uwag  w porządku obrad XII sesji Przewodniczący Rady 

Powiatu przeszedł do kolejnego punktu obrad. 

 
 

c) przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Powiatu 

 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie przyjęcie  

protokołu nr XI /2015  , XI  Sesji Rady Powiatu V kadencji w Wałczu z dnia 30 grudnia 2015r 

 

W wyniku głosowania Rada Powiatu na stan obecnych 15 radnych, przyjęła powyższy 

protokół jednogłośnie. 
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Ad. pkt 2 

Informacja o pracy Zarządu Powiatu w okresie od 14.10.2015 r. – 25.11.2015 r. 

 

Przedmiotową informację pisemną załączono do materiałów na XII  Sesję Rady Powiatu 

 w Wałczu. stanowi ona załącznik nr 4 do niniejszego protokołu*. 

 

a)  przyjęcie informacji 

 

Andrzej Gostołek 

Pytanie skierował do Skarbnika Powiatu o informację w której jest mowa o nie 

wykorzystaniu finansów przez Państwową Straż Pożarną . 

 

Paweł Gwozdecki – Skarbnik Powiatu 

W odpowiedzi wyjaśnił iż – „  jest to zapis związany z informacją o wykonaniu budżetu i 

Straż Pożarna  wykorzystuje te środki w miesiącu następnym po miesiącu w którym je 

otrzymuje, a otrzymuje je w formie dotacji do 20 dnia miesiąca poprzedzającego a w 

kolejnym miesiącu są dopiero wykorzystywane stąd ta kwota, która zalega na rachunku 

Straży Pożarnej.”- 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod 

głosowanie informację o pracy Zarządu Powiatu w Wałczu w okresie od 14.10.2015 r. – 

25.11.2015 r. 

 

W wyniku głosowania Rada Powiatu na stan obecnych 15 radnych, przyjęła powyższą 

informację jednogłośnie. 

 

Ad. pkt 3 

Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu w Wałczu podjętych podczas XI sesji 

Rady Powiatu V kadencji powierzonych do realizacji Zarządowi Powiatu w Wałczu.  

 

Przedmiotowe sprawozdanie  pisemne załączono do materiałów na XII  Sesję Rady Powiatu 

 w Wałczu. stanowi ono załącznik nr 5 do niniejszego protokołu*. 

 

a) przyjęcie sprawozdania 

 

 Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod 

głosowanie Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu w Wałczu podjętych podczas XI 

sesji Rady   Powiatu powierzonych do realizacji Zarządowi Powiatu w Wałczu. 
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W wyniku głosowania Rada Powiatu na stan obecnych 15 radnych, przyjęła powyższe 

sprawozdanie jednogłośnie. 

 

 

Ad. pkt 4 

Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu w Wałczu podjętych podczas XI sesji 

Rady Powiatu V kadencji powierzonych do realizacji Przewodniczącemu Rady 

Powiatu w Wałczu. 

 

Przedmiotowe sprawozdanie pisemne załączono do materiałów na XII  Sesję Rady Powiatu 

 w Wałczu. stanowi ono załącznik nr 6 do niniejszego protokołu*. 

 

a) przyjęcie sprawozdania 

 

  Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod 

głosowanie Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu w Wałczu podjętych podczas XI 

sesji Rady   Powiatu powierzonych do realizacji Przewodniczącemu Rady Powiatu w 

Wałczu. 

 

W wyniku głosowania Rada Powiatu na stan obecnych 15 radnych, przyjęła powyższe 

sprawozdanie jednogłośnie 

 

Ad. pkt 5 

Sprawozdanie Starosty Wałeckiego z działalności Starostwa w okresie między sesjami 

 

Przedmiotowe sprawozdanie pisemne załączono do materiałów na XII  Sesję Rady Powiatu 

 w Wałczu. stanowi ono załącznik nr 7 do niniejszego protokołu*. 

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

Poinformował iż chciałby dodać do sprawozdania ważną informację, która nie została w 

sprawozdaniu ujęta ze względu na wcześniejsze wysłanie materiałów aniżeli otrzymana 

informacja ,- „ dotyczyła ona rozprawy przed Wojewódzkim Sądem Administracyjnym w 

Szczecinie w sprawie skargi rodziców uczniów II LO na uchwałę o włączeniu tejże szkoły do 

Zespołu Szkół nr 4 Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego, jak Państwo wiecie wokół 

tej uchwały narosło wiele niepotrzebnych emocji które również były wyczuwalne na tej Sali 

podczas sesji Rady Powiatu. Wśród głosów które padały, głosów opozycji słyszalny był ten, 

który stwierdzał że uchwała została podjęta w sposób stwierdzający jej nieważność. Również 

nasze argumenty, które przedstawialiśmy, dotyczące niżu demograficznego, zmniejszenia się 

liczby uczniów w szkole, nie do końca przekonywały one rodziców ale również i stanowisko 

Kuratorium Oświaty, Wojewody Zachodniopomorskiego, którzy nie dopatrzyli się wadliwości 

omawianego aktu prawnego. Rozgorzała dyskusja, która była nie potrzebna i wyzwalała wiele  
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emocji które były przenoszone na szerokie spektrum. 17 grudnia Sąd Administracyjny w 

Szczecinie oddalił skargę rodziców uznając ją za bezzasadną”.- 

 

Starosta Wałecki w podsumowaniu swej wypowiedzi stwierdził iż wolałby aby w tak 

trudnych i niezbędnych sytuacjach brak było jakiegokolwiek podsycania emocji a raczej 

przeważało spojrzenie pragmatyczne przez pryzmat interesu Powiatu Wałeckiego. 

 

Marek Pawłowski Radny Rady Powiatu 

Radny odniósł się do wcześniejszej wypowiedzi Starosty Wałeckiego -„ Czym jest informacja  

o orzeczeniu Sądu Administracyjnego jak nie chęcią powrotu do tej kwestii. Ja nie byłem na 

sprawie, nie śledziłem przebiegu natomiast z informacji prasowych można domniemywać że 

jednak Sąd zauważył błędy w procedurze przeprowadzonej przez Radę Powiatu. Natomiast te 

błędy nie były na tyle istotne, że po pól rocznym działaniu już w innej strukturze szkół, żeby 

uchylać tą uchwałę. Przypomnę też że opozycja zadawała mnóstwo pytań dotyczących 

procedury przyjęcia tej uchwały ale między innymi dlatego że zarząd zmienił procedurę w 

trakcie procedowania tej uchwały, najpierw podstawa została zmieniona że nie powiadomiono 

wszystkich rodziców. Mówię w swoim imieniu, jako opozycja  nie poruszyliśmy już później 

jak ta sprawa poszła do Sądu, czekaliśmy cierpliwie na orzeczenie Sądu. Wszyscy 

powinniśmy być wbrew pozorom zadowoleni. Publicznie się wypowiadałem, że niezależnie 

jakie byłyby poglądy związane z tą reformą ona już została dokonana funkcjonuje i teraz 

nieszczęściem byłoby gdyby trzeba to było odwracać. Dla nas dla radnych ta sprawa powinna 

być zakończona”.- 

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

Podkreślił iż informacja ta jest bardzo ważna i została ona podana po to, żeby sprawę już 

zamknąć i normalnie realizować proces dydaktyczno- wychowawczy i już do niego nie 

wracać. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Powiatu przeszedł do 

następnego punktu porządku obrad 

 

Ad. pkt 6 

Informacja o pracy Rady Powiatu w Wałczu w okresie od 13.10.2015 r. do 07.12.2015 r. 

 

Przedmiotową informację pisemną załączono do materiałów na XII  Sesję Rady Powiatu 

 w Wałczu. stanowi ona załącznik nr 8 do niniejszego protokołu*. 
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a) przyjęcie informacji 

 

    Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod 

głosowanie Informację o pracy Rady Powiatu w Wałczu w okresie od 13.10.2015 r. do 

07.12.2015 r. 

 

W wyniku głosowania Rada Powiatu na stan obecnych 15 radnych, przyjęła powyższą 

informację jednogłośnie 

 

 

Ad. pkt 7 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Wałeckiego na 2016 rok. 

 

Przedmiotową informację pisemną załączono do materiałów na XII  Sesję Rady Powiatu 

 w Wałczu. stanowi ona załącznik nr 9 do niniejszego protokołu*. 

 

a) przedstawienie projektu uchwały budżetowej przez Przewodniczącego Zarządu 

Powiatu, 

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

Starosta Wałecki zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Wałeckiego na 2016 rok, i o przedstawienie dokładnych informacji poprosił 

Skarbnika Powiatu Pawła Gwozdeckiego. 

 

Paweł Gwozdecki – Skarbnik Powiatu 

Poinformował że, - „ Będziemy tutaj mieli do czynienia z dwoma autopoprawkami: 

Pierwsza autopoprawka  dotyczy zmniejszenia dochodów majątkowych i wydatków 

majątkowych o 50 tys. zł na wniosek Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. 

Druga autopoprawka związana jest ze zmniejszeniem dochodów własnych Powiatu o 40 gr.o 

czym pisała Izba Obrachunkowa i będzie to polegało na zmniejszeniu w załączniku nr 1 o 40 

gr planu dochodów w dziale 700, rozdziale 70005  do uchwały. Plan dla tej linii po 

zmianie wynosi 669 999,60 zł. W związku z powyższym kwota dochodów bieżących w  1 

pkt 1 projektu uchwały budżetowej wynosi  43 898 954,60. Kwota dochodów ogółem 

wyniesie 44 148 954,60 zł. Planowana nadwyżka budżetowa w   3 wyniesie 1 835 790,60 zł 

i jej przeznaczenie w części dotyczącej spłaty pożyczek zostanie zmniejszone o 40 gr do 

poziomu 798 753,60 zł. Zmniejszeniu o 40 gr ulegnie plan rozchodów w załączniku nr 3 oraz 

 4 uchwały do kwoty 1 835 790,60 zł. W ten sposób dopasowujemy kwotę spłat do kwoty, 

która znajduje się w budżecie.”- 

 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

c) ustne przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady 

Powiatu w Wałczu, 
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Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Powiatu w Wałczu na 

posiedzeniu w dniu 07 grudnia 2015 r. w oparciu o opinię Komisji Edukacji i 

Spraw Społecznych Rady Powiatu w Wałczu, w wyniku głosowania  

większością głosów wyraziła pozytywną opinię w sprawie projektu budżetu 

Powiatu Wałeckiego na rok 2016. 

  Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego zawnioskowała do 

przedłożonego przez Zarząd Powiatu w Wałczu projektu budżetu Powiatu 

Wałeckiego na rok 2016 aby przy sprzedaży mienia wykreślić z opisu 

Przesieki lub kwotę 300 tys. zł pomniejszyć o kwotę przewidzianą na działki 

w Przesiekach. 

 

d) dyskusja, 

 

      Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

      Poinformował, że – „ Budżet który konstruowaliśmy na 2016 r. opieraliśmy głównie na                  

zadaniach bieżących, dochodach bieżących oraz wydatkach bieżących. Po orzeczeniu 

składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej, który podjął pozytywną uchwałę, 

zaopiniował pozytywnie projekt uchwały budżetowej na 2016 r., również Komisja 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisja Edukacji i Spraw Społecznych 

zaopiniowały pozytywnie budżet na 2016 r. Można powiedzieć że ten budżet po stronie 

dochodów i wydatków bieżących spełnia wymogi art. 243 ustawy o finansach 

publicznych czyli tej relacji łącznej kwoty  przypadającej w 2016 r. do planowanych 

dochodów. Prognozowane dochody bieżące z budżetu zaplanowano w wysokościach 

wyższych od wydatków bieżących. Nadwyżka operacyjna w 2016 r. będzie stanowiła 

źródło finansowania wydatków majątkowych jak również zostaną one przeznaczone na 

spłatę zobowiązań. Realizowany program ostrożności owy zwalnia nas z zasady 

dotyczącej realizacji spłat wymienionych w art.234 i 244 dotyczących zobowiązań oraz 

odsetek od nich planowanych do dochodów ogółem a związane ze średnią arytmetyczną 

obliczoną z ostatnich 3 lat do dochodów bieżących. Założenia nasze na 2016 r. i lata 

następne są takie aby nadwyżka operacyjna z roku na rok była wyższa i zapewniała nam 

możliwość realizowania zaplanowanych inwestycji. Uwzględniając te wszystkie aspekty 

to należałoby w szczególny sposób zaznaczyć że ta aktualna sytuacja finansowa naszego 

budżetu zapewnia w 100% na działalność bieżącą Powiatu. Chcę również poinformować, 

że w miesiącu lutym, nastąpi nowela budżetu w której wykażemy możliwości majątkowe 

budżetu na 2016 r. Będziemy  chcieli podejmować inwestycje na które  również musimy 

mieć zabezpieczenie środków własnych i o tym również będziemy rozmawiali przy 

noweli budżetu.”- W dalszej swej wypowiedzi Starosta poprosił Skarbnika Powiatu o 

więcej informacji. 
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      Paweł Gwozdecki – Skarbnik Powiatu 

     W uzupełnieniu Skarbnik przytoczył kilka kwot z nowego budżetu –„  Budżet przyszłego 

roku po stronie dochodów powinien zamknąć się kwotami 43 mln 898 tys. 954,60 zł w 

kwestii działalności bieżącej. Te dochody są podstawą do tego żebyśmy mogli planować 

stronę wydatkową. Kształt budżetu jest zdeterminowany tym jakie dochody może powiat 

pozyskać. Po stronie wydatków zaplanowaliśmy 42 mln 63 tys.164 zł wydatków 

bieżących. Różnica między tymi dwoma wartościami dochodów bieżących i wydatków 

bieżących daje nam nadwyżkę budżetową, która zostanie przeznaczona na spłatę naszych 

zobowiązań długoterminowych, jest to kwota  1 mln 835 tys.790,60 zł. W kwestii 

działalności majątkowej zaplanowaliśmy dochody w kwocie 250 tys. zł jest to kwota 

która wynika bardziej ze średnich kwot, które Powiat pozyskiwał w latach poprzednich. 

Wiadomym jest że wydatki majątkowe bez względu na to jakie wydarzenia nie miałyby 

miejsca w trakcie wykonywania budżetu zawsze jakaś niewielka kwota na ten cel jest 

zaplanowana, jest to również 250 tys. zł, także strona majątkowa jest równoważna po 

stronie dochodów i po stronie wydatków. Generalnie ten budżet na pewno ulegnie 

zmianie na sesji lutowej, kiedy będziemy mieli już informację co do wysokości środków 

jakie pozostały nam z wykonania roku 2015. Taką wiedzę pozyskamy końcówce stycznia 

kiedy to będziemy mieli koniec sprawozdania o dochodach i o wydatkach. Na tej 

podstawie będziemy mogli podzielić środki, które pozostają i wprowadzić zadania 

inwestycyjne. Ten budżet w 100%zapewnia nam tą część bieżącą. Większość wydatków 

Powiatu to są wydatki sztywne, które muszą mieć pokrycie w budżecie, dlatego zwracam 

się z prośbą do Szanownych Radnych o przyjęcie tego kształtu budżetu.”- 

 

      Marek Pawłowski 

      W odpowiedzi stwierdził, - „ Nawiąże do tych słów o których Panowie wspominaliście a 

zrobię to w kontekście wypowiedzi publicznej Pana Starosty jaka została opublikowana 

w telewizji Asta. Z wielkim zainteresowaniem słuchałem wystąpienia Pana Starosty, 

zapowiedź  dotycząca budowy ścieżek pieszo – rowerowych, modernizacji dróg, 

chodników, budowy warsztatów, kształcenia zawodowego i ustawicznego, czy też 

opracowania dokumentacji projektowej na zakład aktywizacji zawodowej nie znajdują 

odzwierciedlenia w przedłożonej  Wysokiej Radzie projekcie budżetu na 2016 r. 

zastanawiałem się nad którym budżetem mam głosować, za tym budżetem 

optymistycznym, radosnym pro inwestycyjnym, czy też za tą wersją otrzymaną na 

dzisiejszą sesję tą wersją mało optymistyczną nie potwierdzającą złożone przez Pana 

Starostę obietnic. Teraz już wiem że głosując dzisiaj za tym nazwijmy budżetem 

ponurym dotyczącym tych spraw bieżących myślami jestem w lutym i wierzę że te 

wszystkie obietnice Pana Starosty, które cytowałem w tym budżecie się znajdą.”-  
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Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

       Starosta Wałecki odniósł się do swego wystąpienia w telewizji – „ Oczywiście moje 

wystąpienie w telewizji pokazało jakie możliwości będzie miał Powiat w ciągu całej 

kadencji a nie jednego roku 2016. Dzisiaj nawet bardzo bogate samorządy nie stać żeby 

wszystkie inwestycje mogły wykonać w ciągu jednego roku. Jeżeli my się przymierzamy 

do inwestycji drogowych to już wspomniałem o tym że w partnerstwie z gminą wiejską 

Wałcz zrealizujemy odcinek drogi. Jesteśmy już na liście rankingowej i czekamy tylko na 

pozytywną opinię Ministerstwa Infrastruktury i Budownictwa. Jeżeli chodzi o inne to też 

są one uzależnione od środków zewnętrznych. My nie dysponujemy taką kwotą wolną ze 

środków własnych żeby podejmować się inwestycji kilkudziesięciu milionowych. Nawet 

bogatego samorządu na to nie stać, żeby takie inwestycje zrealizować w związku z tym 

bardzo rozważnie podchodzimy do naszych planów inwestycyjnych. Chcę zapewnić 

Wysoką Radę że to co powiedziałem to jest realne do zrealizowania. W kwietniu oddamy 

piętro II w budynku B starostwa, które realizujemy wspólnie z Sanepidem, o wartości 

kilkuset tysięcy złotych.  .”- 

 

 

       Marek Pawłowski 

       Radny potwierdził iż dlatego że wierzy w wypowiedź Starosty, dlatego też podniesie rękę                       

       za budżetem na rok 2016. 

     

        Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

        Dziękuję Panu Radnemu za zaufanie i wiarę. 

 

 Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod              

głosowanie podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Wałeckiego na 

2016 rok 

 

e) podjęcie uchwały budżetowej.    

 

   W wyniku głosowania Rada Powiatu na stan obecnych 15 radnych, przy 15 głosach za , 

0 głosach przeciw, 0 głosie wstrzymującym się, uchwała w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Wałeckiego na 2016 rok. została podjęta jednogłośnie i otrzymała  

     NR XII / 72 /2015. 

 

 

 

 

 



 

 

BR.0002.9.2015 

12 

 

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

Zwrócił się do Wysokiej Rady -„ Dziękuję za przyjęcie uchwały budżetowej na 2016 rok 

przez wszystkich radnych. Jest to wielkie uznanie dla pracy Zarządu, w związku z czym 

zobowiązuje Zarząd i Starostę do wywiązania się z deklaracji które zostały powiedziane 

publicznie. 

 

 

Ad. pkt 8 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Powiatu Wałeckiego na lata 2015 -2031. 

 

Przedmiotową informację pisemną załączono do materiałów na XII  Sesję Rady Powiatu 

 w Wałczu. stanowi ona załącznik nr 10 do niniejszego protokołu*. 

 

a) przedstawienie projektu zmiany wieloletniej prognozy finansowej przez 

Przewodniczącego    Zarządu Powiatu, 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

 

     Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

  Starosta Wałecki zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Wałeckiego na lata 2015 -2031, i o 

przedstawienie dokładnych informacji poprosił Skarbnika Powiatu Pawła Gwozdeckiego 

 

  

     Paweł Gwozdecki – Skarbnik Powiatu 

   Poinformował,- „ Ta autopoprawka związana jest z poprawkami w projekcie uchwały    

budżetowej, zmianie ulegają kwoty w załączniku nr 1, jest to zmniejszenie dochodów i 

wydatków o kwotę 51 tys. zł oraz jest to zmniejszenie dochodów  o 60 gr. I zmiana wyniku 

budżetu o 40 gr.”- 

 

c) ustne przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady 

Powiatu w Wałczu, 

 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Powiatu w Wałczu na 

posiedzeniu w dniu 07 grudnia 2015 r. w oparciu o opinię Komisji Edukacji i 

Spraw Społecznych Rady Powiatu w Wałczu, w wyniku głosowania większością 

głosów wyraziła pozytywną opinię dotyczącą  projektu uchwały Rady Powiatu  
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w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Wałeckiego na lata 2015-2031. 

 Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego nie wniosła uwag, zastrzeżeń oraz 

wniosków do przedłożonego przez Zarząd Powiatu w Wałczu projektu zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Wałeckiego na lata 2015-2031. 

 

 

d) dyskusja, 

 

     Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod              

głosowanie podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Wałeckiego na lata 2015 -2031. 

 

e) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Powiatu Wałeckiego na lata 2015-2031 

 

     W wyniku głosowania Rada Powiatu na stan obecnych 15 radnych, przy 15 głosach za ,  

0 głosach przeciw, 0 głosie wstrzymującym się, uchwała w sprawie uchwalenia zmiany  

wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Wałeckiego na lata 2015 -2031 została podjęta 

jednogłośnie i otrzymała  NR XII / 73 /2015. 

 

      O godzinie 10,40 przybył na obrady sesji Rady Powiatu radny Jerzy Goszczyński 

 

Ad. pkt 9 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Wałeckiego na 2015 rok. 

 

Przedmiotową informację pisemną załączono do materiałów na XII  Sesję Rady Powiatu 

 w Wałczu. stanowi ona załącznik nr 11 do niniejszego protokołu*. 

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

  Starosta Wałecki zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Powiatu Wałeckiego na 2015 rok , i o przedstawienie dokładnych informacji poprosił 

Skarbnika Powiatu Pawła Gwozdeckiego 
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Paweł Gwozdecki – Skarbnik Powiatu 

Poinformował, że  – „W załączniku nr 1 do uchwały wprowadza się zwiększenie dochodów o 

kwotę 21 811 zł w dziale 801 rozdziale 80130 par. 0970 w związku z dofinansowaniem przez 

gminy kosztów kształcenia pracowników młodocianych w z Zespole Szkół nr 3 

W załączniku nr 2 dla Zespołu Szkół nr 3 zwiększa  się wydatki w dziale 801 rozdziale 80130 

 4210 o kwotę 21 811 zł 

W dziale 852 rozdziale 85202 dla Domu Pomocy społecznej przemieszcza się kwotę 25 000 

zł z  4270 na  6060 w związku z koniecznością zakupu pieca CO”- 

 

a)  ustne stanowisko Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, 

 

            Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego na posiedzeniu w dniu 16 grudnia 

2015 r. po zapoznaniu się z projektem uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Powiatu Wałeckiego na 2015 r. zaopiniowała niniejszy projekt pozytywnie. 

 

b) ustne stanowisko Komisji Edukacji i Spraw Społecznych, 

 

   Komisja Edukacji i Spraw Społecznych Rady Powiatu w Wałczu na posiedzeniu w 

dniu 16 grudnia 2015 r. po zapoznaniu się z projektem uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Powiatu Wałeckiego na 2015 r. zaopiniowała niniejszy projekt pozytywnie. 

 

      Marek Pawłowski – Radny Rady Powiatu 

     Zwrócił uwagę że-„ Rok temu 30 grudnia na takiej sesji jak dziś zmienialiśmy budżet na 

2014 r. i pomimo że to było 30 grudnia czyli dzień przed zakończeniem roku i jak się to 

później okazało, że pomyliliśmy się w zakresie dochodów 4mln 2066 zł , w zakresie 

wydatków 5mln 621 tys. 130 zł, a w zakresie nadwyżki pomyliliśmy się o 524 %. Moje 

pytanie jest następujące, czy w tym roku nie popełnimy aż tak drastycznego błędu.”- 

    Dalszą część swej wypowiedzi radny skierował do Skarbnika Powiatu –„ Jakie na dzień 

dzisiejszy są kwoty związane z dochodami i wydatkami? Czy one są tożsame z tymi 

kwotami, które Pan nam dzisiaj proponuje w uchwale według wiedzy na dzień 30 grudnia 

2016 r.”- 

 

     Paweł Gwozdecki – Skarbnik Powiatu 

      Wyjaśnił, że –„ Plan wydatków w budżecie są to górne granice do których poszczególne 

jednostki mają wydatkować środki, jeżeli ich nie wydatkują możemy mówić o 

oszczędnościach w zakresie dochodów są to jedynie przewidywane kwoty i nie można 

czynić zarzutu czy negatywnie odnosić się do tego że nadwyżka budżetowa jest większa 

niż pierwotnie planowana, uważam, że to jest sukces również w kwestii dochodów musimy 

sobie przypomnieć że ta duża różnica po stronie dochodów w roku 2014 związana była 

przede wszystkim z brakiem refundacji wydatków w ramach termomodernizacji  
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    Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej jest to przyczyna która 

leży zupełnie poza Powiatem, są to czynniki zewnętrzne i zawsze będziemy mieli z takimi 

do czynienia i trzeba wiedzieć , że również tej kwoty nie wykonaliśmy po stronie dochodu, 

więc defakto miała ona niewielki wpływ na to co się dzieje w budżecie. Na dzień 

dzisiejszy budżet Powiatu po stronie wydatkowej wydaje mi się że jest wykonany w 98%. 

    Konkretnych cyfr co do grosza nie przytoczę bo jest to niemożliwe dla każdej jednostki 

wiedzieć ile wydano środków, oczywiście każda jedna jednostka w ramach Powiatu wie o  

    tym, że nie może wydać więcej i nie wydaje więcej niż ma zaplanowane w budżecie co do 

dochodów. Zapewne w niektórych paragrafach dochody Powiatu będą wyższe niż 

pierwotne oczekiwania ale znowu złoży się to na nadwyżkę budżetową o której to 

wysokości Rada jak najbardziej będzie miała wiedzę i nie jest to żadna pomyłka a po 

prostu efekt tego że środki finansowe w latach spływają wyprzedzająco tudzież niektóre 

nie zawsze. Będziemy mieli do czynienia z różnymi odchyłkami. W tym roku nie będą to 

aż tak duże kwoty ze względu na to że w końcu ta termomodernizacja została rozliczona 

co dla nas jest bardzo ważne i zaspokojone są roszczenia z tego tytułu. Myślę że w roku 

bieżącym po stronie majątkowej będzie większa nadwyżka budżetowa niż przewidywano 

pierwotnie, ale znowu posłuży ona wydatkom z roku następnego.”- 

 

 

     Marek Pawłowski – Radny Rady Powiatu 

     W odpowiedzi stwierdził, -„ Mówię to w kontekście czasu jaki mamy, dzisiaj jest  

     30 grudnia , czyli przez 1 dzień wielkich ruchów się nie zrobi. Przyjmuję że ten budżet 

będzie wykonany tak jak Pan mówił w granicach 100% i dlatego za aktualizacją będę 

głosował, ale nie chciałbym żeby wyszło tak jak w ubiegłym roku że o 5 mln zrobiliśmy 

pomyłkę 30 grudnia. Jak już 30 grudnia było wiadomo że nie wpłyną żadne dotacje z 

termomodernizacji.”- 

 

  Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod                              

głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Wałeckiego na 2015 

rok. 

 

c) podjęcie uchwały 

 

 W wyniku głosowania Rada Powiatu na stan obecnych 16 radnych, przy 16 głosach za ,  0 

głosach przeciw, 0 głosie wstrzymującym się, uchwała w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Wałeckiego na 2015 rok. została podjęta jednogłośnie i otrzymała  NR XII / 74  /2015. 

 

 

Ad. pkt 10 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Powiatu w Wałczu. 

Przedmiotową informację pisemną załączono do materiałów na XII  Sesję Rady Powiatu 

 w Wałczu. stanowi ona załącznik nr 12  do niniejszego protokołu*. 
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a) ustne stanowisko Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, 

   

 Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego na posiedzeniu w dniu 16 grudnia 2015 r. 

po zapoznaniu się z projektem uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Powiatu 

w Wałczu zaopiniowała niniejszy projekt pozytywnie. 

 

 

b) ustne stanowisko Komisji Edukacji i Spraw Społecznych, 

 

 Komisja Edukacji i Spraw Społecznych Rady Powiatu w Wałczu na posiedzeniu w dniu 

16 grudnia 2015 r. po zapoznaniu się z projektem uchwały w sprawie przyjęcia planu 

pracy Rady Powiatu w Wałczu zaopiniowała niniejszy projekt pozytywnie 

 

  Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod                              

głosowanie podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Powiatu w Wałczu. 

 

 

c) podjęcie uchwały 

 

W wyniku głosowania Rada Powiatu na stan obecnych 16 radnych, przy 16 głosach za ,  0 

głosach przeciw, 0 głosie wstrzymującym się, uchwała w sprawie przyjęcia planu pracy Rady 

Powiatu w Wałczu została podjęta jednogłośnie i otrzymała  NR XII / 75  /2015. 

 

 

Ad. pkt 11 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Powiatu  

w Wałczu. 

 

Na stosownych komisjach w dniu 16 grudnia plany pracy stałych komisji Rady Powiatu w 

Wałczu były opracowywane i omawiane. 

 

 

Elżbieta Rębecka- Sabak – Radna rady Powiatu 

Zgłosiła wniosek formalny o dopisanie w planie pracy Komisji Edukacji i Spraw Społecznych 

na 2016 r. punktu w miesiącu sierpniu o brzmieniu – Informacja o stanie bezrobocia w 

Powiecie Wałeckim. 

 

W wyniku głosowania Rada Powiatu na stan obecnych 16 radnych, przy 16 głosach za ,  0 

głosach przeciw, 0 głosie wstrzymującym się, przyjęła wniosek formalny jednogłośnie 

zgłoszony punkt zostaje dopisany do planu Komisji Edukacji i Spraw Społecznych na rok 

2016. 
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a) podjęcie uchwały 

 

 W wyniku głosowania Rada Powiatu na stan obecnych 16 radnych, przy 16 głosach za ,  0 

głosach przeciw, 0 głosie wstrzymującym się, uchwała w sprawie zatwierdzenia planów pracy 

stałych komisji Rady Powiatu w Wałczu została podjęta jednogłośnie i otrzymała 

  NR XII / 76  /2015. 

 

 

Ad. pkt 12 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej 

Rady Powiatu w Wałczu 

 

Na stosownej komisji w dniu 30 listopada plan  pracy  Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w 

Wałczu był opracowywany i omawiany. 

 

a)  ustne stanowisko Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, 

 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego na posiedzeniu w dniu 16 czerwca 2015 r. 

po zapoznaniu się z projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego planu 

kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Wałczu zaopiniowała niniejszy projekt 

pozytywnie. 

 

b) ustne stanowisko Komisji Edukacji i Spraw Społecznych 

 

Komisja Edukacji i Spraw Społecznych Rady Powiatu w Wałczu na posiedzeniu w dniu 

16 czerwca 2015 r. po zapoznaniu się z projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia 

rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Wałczu zaopiniowała 

niniejszy projekt pozytywnie. 

 

  Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod                              

głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu w Wałczu 

 

W wyniku głosowania Rada Powiatu na stan obecnych 16 radnych, przy 16 głosach za ,  0 

głosach przeciw, 0 głosie wstrzymującym się, uchwała w sprawie zatwierdzenia rocznego 

planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Wałczu została podjęta jednogłośnie i 

otrzymała  NR XII / 77 /2015. 
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Ad. pkt 13 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Zastępcy Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Rady Powiatu w Wałczu. 

 

 

a) ustne stanowisko Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, 

     

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego na posiedzeniu w dniu 16 

czerwca 2015 r. po zapoznaniu się z projektem uchwały w sprawie wyboru 

Zastępcy Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Wałczu 

zaopiniowała niniejszy projekt pozytywnie. 

 

 

b) ustne stanowisko Komisji Edukacji i Spraw Społecznych, 

 

                Komisja Edukacji i Spraw Społecznych Rady Powiatu w Wałczu na 

posiedzeniu w dniu 16 czerwca 2015 r. po zapoznaniu się z projektem uchwały 

w sprawie wyboru Zastępcy Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu w Wałczu  zaopiniowała niniejszy projekt pozytywnie 

 

        c)   podjęcie uchwały 

 

    Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod                              

głosowanie podjęcie uchwały w sprawie wyboru Zastępcy Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu w Wałczu. 

 

 

   W wyniku głosowania Rada Powiatu na stan obecnych 16 radnych, przy 16 głosach za ,  0 

głosach przeciw, 0 głosie wstrzymującym się, uchwała w sprawie wyboru Zastępcy 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Wałczu. została podjęta 

jednogłośnie i otrzymała  NR XII / 78 /2015. 
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Ad. pkt 14 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia od Wojewody Zachodniopomorskiego zadań 

publicznych z zakresu administracji rządowej.  

 

Przedmiotową informację pisemną załączono do materiałów na XII  Sesję Rady Powiatu 

 w Wałczu. stanowi ona załącznik nr 13 do niniejszego protokołu*. 

 

a) ustne stanowisko Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, 

 

        Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego na posiedzeniu w dniu 16 czerwca 2015 

r. po zapoznaniu się z projektem uchwały w sprawie przyjęcia od Wojewody 

Zachodniopomorskiego zadań publicznych z zakresu administracji rządowej 

zaopiniowała niniejszy projekt pozytywnie. 

 

b) ustne stanowisko Komisji Edukacji i Spraw Społecznych, 

 

  Komisja Edukacji i Spraw Społecznych Rady Powiatu w Wałczu na posiedzeniu w 

dniu 16 czerwca 2015 r. po zapoznaniu się z projektem uchwały w sprawie przyjęcia 

od Wojewody Zachodniopomorskiego zadań publicznych z zakresu administracji 

rządowej zaopiniowała niniejszy projekt pozytywnie 

 

c) podjęcie uchwały. 

 

   Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod                              

głosowanie podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia od Wojewody Zachodniopomorskiego 

zadań publicznych z zakresu administracji rządowej 

 

 

   W wyniku głosowania Rada Powiatu na stan obecnych 16 radnych, przy 16 głosach za ,  0 

głosach przeciw, 0 głosie wstrzymującym się, uchwała w sprawie przyjęcia od Wojewody 

Zachodniopomorskiego zadań publicznych z zakresu administracji rządowej została 

podjęta jednogłośnie i otrzymała  NR XII / 79 /2015. 
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Ad. pkt 15 

 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji wspólnego projektu z Powiatem 

Drawskim , Gminą Kalisz Pomorski i Gminą Mirosławiec dotyczącego zadania pod 

nazwą „ Przebudowa drogi Powiatowej nr 1984Z Poźrzadło Wielkie – Stara Studnica – 

Orle – Mirosławiec 

 

Przedmiotową informację pisemną załączono do materiałów na XII  Sesję Rady Powiatu 

 w Wałczu. stanowi ona załącznik nr 14 do niniejszego protokołu*. 

 

 

a) ustne stanowisko Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, 

 

   Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego na posiedzeniu w dniu 16 czerwca 2015 r. 

po zapoznaniu się z projektem uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji wspólnego 

projektu z Powiatem Drawskim , Gminą Kalisz Pomorski i Gminą Mirosławiec 

dotyczącego zadania pod nazwą „ Przebudowa drogi Powiatowej nr 1984Z Poźrzadło 

Wielkie – Stara Studnica – Orle – Mirosławiec zaopiniowała niniejszy projekt 

pozytywnie 

 

Jerzy Goszczyński – Radny Rady Powiatu 

Poinformował że –„ W związku z tą uchwałą chciałbym podać kilka informacji, które 

powodują że mam duże wątpliwości, ja je oczywiście już wyraziłem na Komisji Budżetu i 

Rozwoju Gospodarczego, żebyście też Państwo mieli świadomość tego, że ta uchwała przede 

wszystkim zatwierdza do realizacji projekt realizowany wspólnie z Powiatem Drawskim oraz 

Gminą Kalisz Pomorski i Gminą Mirosławiec, jednocześnie planowany koszt na 1 samorząd 

wykazany jest w kwotach od 650 tys. zł do 1mln 750 tys. zł. Tak naprawdę nie wiemy jaką 

kwotę będzie musiał wyasygnować nasz Powiat żeby taką umowę zrealizować, nie jest tez 

wskazany sposób finansowania ze środków własnych mając na uwadze realizowany program 

naprawczy. Mamy zgodę Ministra Finansów przynajmniej do tej pory tak było na kwotę 300 

tys. zł na wszystkie inwestycje Powiatowe i rozumiem że na razie ta umowa  z Ministrem 

Finansów obowiązuje. Natomiast chciałbym jeszcze dodać, że gdyby Powiat znalazł kwotę w 

budżecie tę wymienioną  od 650 tys. zł do 1mln 750 tys. zł bo to jest kwota po naszej stronie 

to w Powiecie Wałeckim jest znacznie więcej znacznie  pilniejszych zadań niż wymienione w 

projekcie uchwały. Stąd biorąc pod uwagę argumenty o których powiedziałem wcześniej będę 

głosował przeciwko tej uchwalę.”- 
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Tomasz Rzemykowski – Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg 

W odpowiedzi wyjaśnił, - „ Chciałbym powiedzieć, że jest to tylko podjęcie decyzji  o 

realizacji dokumentacji technicznej, na razie nie podejmujemy żadnych działań co do 

budowy, dopóki nie będzie gotowy kosztorys i znana kwota i ewentualny montaż finansowy, i 

myślę że dopiero rada podejmie decyzję. Oczywiście jest wiele innych zadań na drogach, 

myślę że kwalifikacja czy klasyfikacja zadań na drogach już Rada odpowiednią uchwałę 

podejmie, to jest tylko próba żeby zrobić dokumentację przyszłościową i w przyszłości się 

zastanowić czy ewentualnie tę drogę realizować. Ja jeszcze będę chciał w 2016 r. kilka innych 

dokumentacji zaproponować na drogi na których, każdy wie że, takie dokumentacje powinny 

być zrobione, czy w Gminie Człopa, czy Gminie wiejskiej Wałcz i to myślę, że Szanowna 

Rada, Zarząd Powiatu zadecyduje czy my będziemy tą drogę realizować. Ja też jestem za i 

przeciw tej drodze z różnych względów, też w zależności od kwestii finansowania. Dzisiejsza 

uchwała tylko i wyłącznie  mówi o przystąpieniu do realizacji dokumentacji technicznej a nie 

o przystąpieniu do realizacji budowy tej drogi. 

 

Jerzy Goszczyński – Radny Rady Powiatu 

Ustosunkował się do wypowiedzi Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg- „ Ponieważ my już 

mieliśmy 2 uchwały i my już te 2 uchwały żeśmy przyjmowali i intencje tej uchwały 

wskazywały, że na to wyrażaliśmy zgodę. Natomiast wydaje mi się że konsekwencją być 

może jest tak jak Pan Dyrektor przedstawił, że będziemy jeszcze się ustosunkowywać i że na 

razie  chodzi o projekt ale konsekwencją zawarcia umowy w zależności od jej sporządzenia 

będzie już wyasygnowanie środków na te inwestycje. Wobec powyższego moim zdaniem 

musimy być wyjątkowo ostrożni.”- 

 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Bogdan Białas poprosił Dyrektora Powiatowego Zarządu 

Dróg o jeszcze kilka słów wyjaśnienia 

 

 

Tomasz Rzemykowski – Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg 

Poinformował,-„ Uchwała mówi tylko o tym, że nasz Powiat tylko do kwoty 50 tys. 

przystępuje do realizacji tego zadania czyli do realizacji tylko dokumentacji. Na razie o 

żadnych innych kwotach nie ma mowy, kwoty które Pan przytaczał to są kwoty tylko w 

uzasadnieniu do uchwały, że ewentualnie z takimi kwotami w przyszłości możemy się liczyć 

jeśli przystąpimy do budowy. A jeśli będziemy chcieli przystąpić do budowy to będzie 

kolejna uchwała intencyjna o przystąpieniu, na razie jest tylko uchwała o realizacji 

dokumentacji.”- 
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Marek Pawłowski – Radny Rady Powiatu 

Radny wyraził swoje wątpliwości – „ Ja wyrażając pozytywna opinię w sprawie tej uchwały 

na Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego byłem przekonany że jest to uchwała 

intencyjna tak jak mówimy ale też dająca bardzo duży procent pewności że ta inwestycja 

zostanie zrealizowana a teraz Pan Dyrektor mówi że tylko chodzi o dokumentację jaka jest 

pewność, że ta dokumentacja nie znajdzie się na półce. Byłem przekonany, że to będzie coś 

więcej niż tylko dokumentacja, już podejmując te czynności mamy oczywiście nie 100% 

przekonanie że ta droga zostanie zrealizowana, ale jakieś dużo większe zapewnienie.”- 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Bogdan Białas przypomniał iż na Komisji było dość wyraźnie 

powiedziane, że w projekcie uchwały chodzi tylko o dokumentację, nawet to podnosił radny 

Jerzy Goszczyński. Konkludując swoją wypowiedź Przewodniczący Rady podsumował swą 

wypowiedź, że-„ aby mogła powstać droga  musi najpierw powstać dokumentacja aby można 

było łatwiej aplikować o jakieś środki”-. 

 

Tomasz Rzemykowski – Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg 

Podkreślał, - „ Cel tej uchwały jest tylko i wyłącznie po to aby podjąć uchwałę między tymi 4 

samorządami w zakresie sfinansowania dokumentacji. Koszt wykonania dokumentacji jest 

około 200 tys. , jest przyjęte że każdy samorząd do kwoty 50 tys. wyda na dokumentację. O 

kwotach o których tu była mowa od 650 tys. do 1mln 750 tys. zł, to było powiedziane 

gdybyśmy przystąpili do realizacji, to wtedy o takich kwotach możemy mówić. Na razie jest 

tylko i wyłącznie  mowa o dokumentacji i o niczym więcej”- 

 

Roman Wiśniewski – Radny Rady Powiatu 

Zapytał- „ Mam taką informację że ta inwestycja będzie robiona w partnerstwie i 

dofinansowana z funduszy zewnętrznych. Pytanie jest takie, czy jeżeli zrezygnujemy z tej 

inwestycji to te pieniądze z dofinansowania przejdą na inną inwestycję bardziej potrzebną czy 

też   przepadną?”- 

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

Starosta przypomniał w swej wypowiedzi że – „Mówiłem o tym że mamy inwestycje ułożone 

w pewnym porządku hierarchicznym. Inwestycje drogowe będą uszczegółowiane w 

znowelizowanej strategii, to jest tej części, która dotyczy dróg i tam są proponowane te drogi, 

które w najbliższej przyszłości będziemy realizować. Obszary Strategii będą uzupełnione i 

będziecie Państwo mieli jasność jaka droga czy chodnik będzie realizowana w tej kadencji 

czy w przyszłej kadencji. To nie jest tak, że jeżeli planie inwestycji mamy zadanie , które 

chcemy zrealizować np. droga Poźrzadło - Mirosławiec, którą w przyszłości chcemy 

zrealizować, to od podjęcia uchwały będziemy obarczeni konsekwencjami finansowymi.  

Podejmując uchwałę o współpracy z powiatem Drawskim na realizację drogi w której będą 

uczestniczyć jeszcze dwie gminy Kalisz Pomorski i Mirosławiec będziemy przygotowani na 

podjęcie inwestycji w chwili uzyskania dofinansowania zewnętrznego czyli z UE. I to co  
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powiedział Dyrektor Rzemykowski inwestycje będziemy realizować z różnych obszarów 

finansowych. Na zadane pytanie – dlaczego mówimy o inwestycjach drogowych skoro nie 

mamy pieniędzy? – powiem tak, decydujemy się na te projekty inwestycyjne gdyż mamy 

możliwość sięgnięcia po środki finansowe zewnętrzne z  PROW-u ok. 3 mln zł, LGD -500tyś 

zł. OPRDL - 800tyś zł. to są pieniądze które możemy otrzymać w ramach ogłaszanych 

konkursów. Oczywiście musimy dysponować wkładem własnym na realizację tych zadań. W 

związku z tym  jest właściwe żeby nie  deklarować, że od razu zrobimy daną drogę, bo to  jest 

zależne od środków zewnętrznych.”- 

 

Jerzy Goszczyński – Radny Rady Powiatu 

Zwrócił się do Radcy prawnego z pytaniem – „ Czy przystępując do porozumienia a w 

konsekwencji do podpisania umowy czy możliwe  jeśli podejmiemy taką uchwałę żeby 

później wycofać się z tej umowy bez poniesienia konsekwencji?”- 

 

Waldemar Kosowicki – Radca Prawny 

Wyjaśnił, - „ Pan radny słusznie zauważył, że projekt podobnej uchwały już po raz 3 pojawia 

się na sesji Rady. Pan Dyrektor może o tym nie wspominał, myśmy tez w tym temacie troszkę 

siedzieli. Ten 3 projekt uchwały jest generalnie związany z tym że lider tego projektu Powiat 

Drawski też do końca nie ma jasno sprecyzowanych poglądów co do sposobu realizacji tej 

uchwały. Ten projekt przedkładany obecnie  ma w rzeczywistości spełniać nadal charakter 

intencyjny, natomiast  na tym etapie  i tylko o tym etapie trzeba rozmawiać że to 

porozumienie ma obejmować przede wszystkim przygotowanie dokumentacji a w raz z 

przygotowaniem dokumentacji wiąże się oczywiście możliwości realizacyjne tutaj nawiążę do 

tego co  Pan Starosta wspomniał, że to jest nawet trochę specyficzna droga, która stosunkowo 

długim odcinkiem przebiega także na terenie 2 Powiatów, także moim zdaniem ale to jest 

moje zdanie, że warto byłoby wykorzystać to że w sam projekt zaangażowane zostały aż 4 

samorządy. Natomiast trudno mi w tym momencie odpowiedzieć na pytanie co będzie dalej 

bo w rzeczywistości pojęcie tej uchwały ma dopiero doprowadzić do podpisania stosownego 

porozumienia i dopiero na bazie tego porozumienia Powiat Drawski jako lider tego projektu 

ogłosi stosowny przetarg bądź rozpocznie postępowanie , które doprowadzi do stworzenia 

dopiero dokumentacji projektowej, w tym momencie też nie chciałbym wybiegać nie mając 

tutaj takich mocnych podstaw do jakiegokolwiek wnioskowania ale myślę że wykonanie 

projektu dla tej  całej inwestycji ono dopiero otworzy możliwość jak gdyby kolejnego etapu w 

którym wszyscy partnerzy tego porozumienia jeszcze raz generalnie się zbiorą  i w tym 

momencie myślę że dopiero wtedy może zapaść już taka finalna decyzja w ramach której 

ostatecznie podjęte zostaną zobowiązania czy w oparciu o ten projekt droga będzie 

realizowana czy też być może realizacja będzie dotyczyć tylko części tej drogi bo z 

uzasadnienia tej uchwały wynika że jest to stosunkowo duży odcinek drogi i bez 

współfinansowania ze środków zewnętrznych to realizacja stanęłaby pod dużym znakiem 

zapytania jeszcze tutaj dochodzi ten element  dotyczący współpracy z lasami państwowymi a 

więc to są te elementy, które dopiero staną się przedmiotem pewnych rozmów ale żeby do  
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tych rozmów dotarło trzeba zrobić mówiąc trochę kolokwialnie ten pierwszy krok, a 

pierwszym krokiem jest ta właśnie proponowana uchwała”.-   

 

  

b) podjęcie uchwały 

 

   Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod                              

głosowanie podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji wspólnego projektu z 

Powiatem Drawskim , Gminą Kalisz Pomorski i Gminą Mirosławiec dotyczącego zadania pod 

nazwą „ Przebudowa drogi Powiatowej nr 1984Z Poźrzadło Wielkie – Stara Studnica – Orle 

– Mirosławiec 

 

 

   W wyniku głosowania Rada Powiatu na stan obecnych 16 radnych, przy 14 głosach za , 1 

głosie przeciw, 1 głosie wstrzymującym się, uchwała w sprawie przystąpienia do realizacji 

wspólnego projektu z Powiatem Drawskim , Gminą Kalisz Pomorski i Gminą Mirosławiec 

dotyczącego zadania pod nazwą „ Przebudowa drogi Powiatowej nr 1984Z Poźrzadło 

Wielkie – Stara Studnica – Orle – Mirosławiec została podjęta większością głosów i 

otrzymała  NR XII / 80 /2015. 

 

Ad. pkt 16 

Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Tuczno prowadzenia zadania 

publicznego. 

 

Przedmiotową informację pisemną załączono do materiałów na XII  Sesję Rady Powiatu 

 w Wałczu. stanowi ona załącznik nr 15 do niniejszego protokołu*. 

 

a) ustne stanowisko Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, 

 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego na posiedzeniu w dniu 16 czerwca 2015 r. 

po zapoznaniu się z projektem uchwały w sprawie powierzenia Gminie Tuczno 

prowadzenia zadania publicznego zaopiniowała niniejszy projekt pozytywnie 

 

 

            b)  podjęcie uchwały 

 

    Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod                              

głosowanie podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Tuczno prowadzenia 

zadania publicznego. 
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     W wyniku głosowania Rada Powiatu na stan obecnych 16 radnych, przy 16 głosach za , 0 

głosach przeciw, 0 głosie wstrzymującym się, uchwała w sprawie powierzenia Gminie 

Tuczno prowadzenia zadania publicznego. została podjęta jednogłośnie i otrzymała   

     NR XII / 81 /2015. 

 

 

Ad. pkt 17 

Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Człopa prowadzenia zadania 

publicznego. 

 

Przedmiotową informację pisemną załączono do materiałów na XII  Sesję Rady Powiatu 

 w Wałczu. stanowi ona załącznik nr 16 do niniejszego protokołu*. 

 

 

a) ustne stanowisko Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, 

 

                

    Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego na posiedzeniu w dniu 16 czerwca 

2015 r.  po zapoznaniu się z projektem uchwały w sprawie powierzenia Gminie 

Człopa prowadzenia zadania publicznego zaopiniowała niniejszy projekt 

pozytywnie 

 

       O godz.11,15 obrady rady opuścił radny Janusz Różański 

 

 

            b)  podjęcie uchwały 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod                              

głosowanie podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Człopa prowadzenia zadania   

publicznego 

 

 

     W wyniku głosowania Rada Powiatu na stan obecnych 15 radnych, przy 15 głosach za , 0 

głosach przeciw, 0 głosie wstrzymującym się, uchwała w sprawie powierzenia Gminie 

Człopa  prowadzenia zadania publicznego. została podjęta jednogłośnie i otrzymała   

     NR XII / 82 /2015 
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Ad. pkt 18 

Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Mirosławiec prowadzenia zadania 

publicznego 

 

Przedmiotową informację pisemną załączono do materiałów na XII  Sesję Rady Powiatu 

 w Wałczu. stanowi ona załącznik nr 17 do niniejszego protokołu*. 

 

a) ustne stanowisko Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, 

 

                

    Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego na posiedzeniu w dniu 16 czerwca 

2015 r.  po zapoznaniu się z projektem uchwały w sprawie powierzenia Gminie 

Mirosławiec prowadzenia zadania publicznego zaopiniowała niniejszy projekt 

pozytywnie 

 

        

            b)  podjęcie uchwały 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod                              

głosowanie podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Mirosławiec prowadzenia 

zadania   publicznego 

 

 

     W wyniku głosowania Rada Powiatu na stan obecnych 15 radnych, przy 15 głosach za , 0 

głosach przeciw, 0 głosie wstrzymującym się, uchwała w sprawie powierzenia Gminie 

Mirosławiec  prowadzenia zadania publicznego. została podjęta jednogłośnie i otrzymała   

     NR XII / 83 /2015 

 

 

Ad. pkt 19 

Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę Nr V/27/2015 Rady Powiatu w Wałczu z dnia 

27 lutego 2015 r. w sprawie określenia zadań finansowych ze środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2015 r. 

 

Przedmiotową informację pisemną załączono do materiałów na XII  Sesję Rady Powiatu 

 w Wałczu. stanowi ona załącznik nr 18 do niniejszego protokołu*. 
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a) ustne stanowisko Komisji Edukacji i Spraw Społecznych 

 

   Komisja Edukacji i Spraw Społecznych Rady Powiatu w Wałczu na 

posiedzeniu w dniu 16 czerwca 2015 r. po zapoznaniu się z projektem 

zmieniającą uchwałę Nr V/27/2015 Rady Powiatu w Wałczu z dnia 27 lutego 2015 

r. w sprawie określenia zadań finansowanych ze środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2015 r. zaopiniowała 

niniejszy projekt pozytywnie. 
 

 

     Danuta Kęsek – Radna Rady Powiatu 

 Wyjaśniła, - „ W związku z rezygnacją dziecka wraz z opiekunem czyli rodzicem z 

turnusu rehabilitacyjnego uwolniła się kwota 1577 zł i tą kwotę przenosimy do zadania 

pod nazwą – Dofinansowanie zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty 

ortopedyczne i środki pomocnicze. Ponieważ na to zadanie są złożone wnioski ta kwota 

będzie w pełni wykorzystana.”- 

 

            b)  podjęcie uchwały 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod                              

głosowanie podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę Nr V/27/2015 Rady Powiatu w Wałczu z 

dnia 27 lutego 2015 r. w sprawie określenia zadań finansowych ze środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2015 r. 

 

     W wyniku głosowania Rada Powiatu na stan obecnych 15 radnych, przy 15 głosach za , 0 

głosach przeciw, 0 głosie wstrzymującym się, uchwała zmieniająca uchwałę Nr V/27/2015 

Rady Powiatu w Wałczu z dnia 27 lutego 2015 r. w sprawie określenia zadań finansowych 

ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2015 r. 

została podjęta jednogłośnie i otrzymała  NR XII / 84 /2015 

 

 

Ad. pkt 20 

Podjęcie uchwały w sprawie zwiększenia środków finansowych na utrzymanie dziecka w 

placówce opiekuńczo – wychowawczej typu rodzinnego. 

 

Marek Pawłowski – Radny Rady Powiatu 

Zwrócił się do Przewodniczącego Rady Powiatu Bogdana Białasa z prośbą, - „ Korzystając z 

okazji, że jest tutaj z nami Pan Marek Węclewski Dyrektor Rodzinnego Domu Dziecka w 

Ostrowcu żeby zabrał głos w sprawie tej uchwały i wyraził swoje zdanie na temat tej uchwały 

którą mamy za chwilę przegłosować.”- 
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Przewodniczący Rady Powiatu Bogdan Białas wyjaśnił iż Pan Marek Węclewski Dyrektor 

Rodzinnego Domu Dziecka w Ostrowcu ma prawo do zabierania głosu gdyż jest jednostką 

organizacyjną Powiatu Wałeckiego. I jeśli tylko wyrazi wolę zabrania głosu w sprawie na 

pewno zostanie mu udzielone prawo głosu.  

 

 

Marek Węclewski – Dyrektor Rodzinnego Domu Dziecka w Ostrowcu 

Poinformował, - „ Odnośnie budżetu na rok 2016 to starannie go przygotowałem. Od 7 lat 

ryczałt czyli środki na utrzymanie dziecka wynosiły 760 zł na dziecko. Później weszła nowa  

 

 

ustawa, która mówi że jest 660 zł minimum, więc przez krótki okres miałem  te 660 zł ale od 

razu wnioskowałem o zwiększenie kwoty do 800 zł miesięcznie na dziecko i tę kwotę mi 

przydzielono. Także od 2 lat miałem te 800 zł na utrzymanie dziecka. Cały czas mówimy o 

ryczałcie. Teraz jest projekt do przegłosowania na kwotę 680 zł, ja za 680 zł nie utrzymam 

dziecka w placówce, tym bardziej, że mam wszystkie dzieci szkolne, mam 3 dziewczyny po 

17 lat i 1 studentkę. Sporządziłem koszty utrzymania dziecka, w którym jest ujęte 

wyżywienie – stawka dzienna 15 zł; odzież, obuwie, edukacja: - książki, przybory szkolne; 

kieszonkowe, uroczystości religijne: - chrzest, komunia, bierzmowanie; zajęcia dodatkowe:- 

nauka gry na instrumentach, (pianino), taniec; koszty przejazdu – są to bilety( bilet kosztuje 

54 zł). Nie wszystkie dzieci jeżdżą autobusem, niektóre dowozimy samochodem, środki 

higieny osobistej do tego fryzjer, zakup lekarstw, Nie ująłem internatu , a internat też kosztuje 

mamy jedna dziewczynę w internacie. Z detalami wyszło mi 1 tys. zł. Jeżeli mi wyszło 1 tys. 

zł to za 800 zł damy sobie radę ale nie za 680 zł. Jeszcze jedna uwaga , ustawa o pieczy 

zastępczej z roku 2011, tak naprawdę prace nad tą ustawą trwały w roku 2010 więc poziom 

cen był z roku 2010 a rozmawiamy o roku 2016. Macie też Państwo dzieci doskonale 

orientujecie się jakie to koszty. Oprócz tego kieszonkowego potrzebują jakieś tam pieniądze 

do szkoły , są to składki różnego rodzaju. Dziewczyna która jest w technikum 

gastronomicznym co tydzień dostaje jakieś pieniądze na zakup produktów z których się 

gotuje. Jeżeli będzie tak drastycznie zniżona ta kwota to z wielu rzeczy trzeba będzie 

zrezygnować. Także nadal wnioskuję o utrzymanie kwoty ryczałtowej na tym samym 

poziomie, która była do tej pory”.- 

 

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

W odpowiedzi poprosił Pana Marka Węclewskiego Dyrektora Rodzinnego Domu Dziecka 

o poinformowanie radnych ile wynosi miesięczna kwota która jest przeznaczona  na jedno 

dziecko w Rodzinnym Domu Dziecka w Ostrowcu? 
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Marek Węclewski – Dyrektor Rodzinnego Domu Dziecka w Ostrowcu 

Dyrektor przedstawił iż –„  W średni koszt miesięczny wchodzi: ryczałt o którym mówimy, to 

są pieniążki na dzieci, na wyżywienie, ubranie, lekarstwa, itd. potem są nasze wynagrodzenia 

moje i żony, potem są pieniążki na media; woda, prąd, gaz, TV, i do tego jest jeszcze 

wyposażenie. To wszystko jak zsumujemy razem, jest to różnie każdego roku jest inaczej ale 

najwięcej było 3 tys. zł, było też 2400 zł.”- 

 

Bogdan Białas – Przewodniczący Rady Powiatu 

Poprosił Dyrektora Rodzinnego Domu Dziecka aby sprecyzował swoją wypowiedź – „ 

Pytanie Pana Starosty było ile wynosi miesięczna kwota, która jest przeznaczona na  

dziecko?”- 

 

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

Starosta poinformował iż kwota na jedno dziecko wynosi 3 tys. zł 

 

Marek Węclewski – Dyrektor Rodzinnego Domu Dziecka w Ostrowcu 

Dyrektor stwierdził iż to nie jest kwota 3 tys. zł 

 

Bogdan Białas – Przewodniczący Rady Powiatu 

Stwierdził iż – „ To nie jest czas w tej chwili na taką dyskusję i skoro nie wychodzi 3 tys. zł 

to przykładowo niech wychodzi 2500 zł na jedno dziecko to na miesiąc ma Pan 25 tys. zł na 

utrzymanie całego domu. Nie chcę wskazywać przykładów, że ludzie mają po 5,6 dzieci i 

mają pensje 2-3 tys. zł i muszą sobie radzić.”- 

 

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

Wyjaśnił,-„ Przeanalizowaliśmy bardzo dokładnie sytuację po kontroli, nie chce dzisiaj na ten 

temat dyskutować i nie chciałbym Panu zadawać kolejnego pytania jaki jest Pana wkład w 

utrzymanie domu. Pan jest opłacanym dyrektorem i osoba która jest wychowawcą również 

jest opłacana więc nic  nie jest za darmo. Wszystkie środki, które Pan otrzymuje w 100% 

pokrywają funkcjonowanie domu. Ta kwota nie jest mniejsza niż ustawowo przyznana, bo 

jest to 660 zł a my daliśmy 680 zł. Mamy opinię Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie, 

które nadzoruje funkcjonowanie domu, że jest to wystarczająca kwota, mamy również opinie 

innych takich domów, których nie jest dużo w naszym województwie. Wszystkie domy mają 

ryczałt minimum 660 zł. Jest to ryczałt z którego Pan Dyrektor nie rozlicza się fakturami.”- 
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Marek Pawłowski – Radny Rady Powiatu 

Stwierdził iż,-„ Ciężko się rozmawia z uwagi na to że chodzi o dzieci a jeszcze o takie dzieci, 

które nie są wychowywane przez swoich rodziców. Mam taki wniosek taką propozycję żeby 

tą kwotę ryczałtową ustalić na poziomie roku ubiegłego. Jeśli ona była 800 zł w 2015 r. no to 

nie zabierajmy, ja rozumiem że ten średni koszt utrzymania 3tys. może pozostać jeżeli więcej 

będzie na dziecko na ryczałt to te dziecko skorzysta, mniej niech będzie wynagrodzenia 

Dyrektora, jakichś tam innych kwestii związanych z utrzymaniem Rodzinnego Domu 

Dziecka ale dziecko będzie musiało otrzymać świadczenia w takiej kwocie jakie są w tym 

ryczałcie a więc wnioskuję żeby kwotę 680 zł zmienić na kwotę 800 zł.”- 

 

Jolanta Wegner – Wicestarosta Wałecki 

Poinformowała,- „ Podejmując się rozmów z panem Dyrektorem i kontroli Rodzinnego Domu 

Dziecka Zarządowi i PCPR –owi chodziło podobnie jak w tych wszystkich sprawach 

podejmowanych w oświacie o uszczelnienie wydatków w związku z tym, że ta kwota która 

jest kwotą ryczałtową czyli jest kwotą z której Pan Dyrektor nie musi się rozliczać fakturowo 

z pozostałych wszystkich pieniędzy które są na dziecko a w tym roku jest około 2800 zł jeżeli  

odliczymy ryczałt to Dyrektor musi się rozliczać fakturowo po prostu musimy wiedzieć na co 

wydawane są te pieniądze publiczne a  dzieci skrzywdzone nie będą.”- 

 

Roman Wiśniewski – Radny Rady Powiatu 

Poinformował zwracając się do radnego Marka Pawłowskiego , -„ Chciałbym zrozumieć 

wniosek czy propozycję Pana radnego Marka Pawłowskiego, bo rozumiem że jest Pan za 

podniesieniem ryczałtu przy tej samej średniej to by skutkowało obniżeniem wynagrodzenia 

personelu, dobrze by było żeby Pan Dyrektor się wypowiedział w tej sprawie, bo to nie byłby 

zły pomysł z punktu widzenia dzieci.”- 

 

 

Marek Pawłowski – Radny Rady Powiatu 

Potwierdził, że został dobrze zrozumiany, -„ Tak Panie radny dobrze mnie Pan zrozumiał, to 

nie jest tak że ja się martwię o Pana Dyrektora natomiast jeżeli to są dzieci i w tym kontekście 

rozmawiamy , dzieciom jest bardzo trudno wytłumaczyć że zabrano wam pieniądze 120 zł 

dlatego macie jeden mniej wyjazd do kina czy teatru. Musimy utrzymać ten stan i zostawić w 

wysokości jak do tej pory.”- 

 

W dalszej części sesji wywiązała się dyskusja radnych na temat przeliczania kwot środków do 

rozliczenia bądź nie przez Dyrektora Rodzinnego Domu Dziecka w Ostrowcu i sposobu 

utrzymania ryczałtu na dotychczasowym poziomie. Podczas dyskusji pojawiło się wiele pytań 

i wątpliwości w związku z czym Przewodniczący Rady Powiatu ogłosił 10 min przerwę w 

obradach. 
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Ogłoszenie przerwy w obradach od godz. 11,45 do godz.11,55 

 

Godz. 11,55 Wznowienie obrad sesji 

 

Bogdan Białas – Przewodniczący Rady Powiatu 

Po zapoznaniu się i sprawdzeniu dodatkowych informacji w czasie przerwy poinformował,  

- „Uchwała musi być podjęta ponieważ poprzednia była tylko na rok i ona się już kończy i 

jeżeli mnie podejmiemy tej uchwały to będzie obowiązywała ta ustawowa kwota czyli tak 

naprawdę nie 680 zł a  660 zł, po drugie dyskusja potoczyła się w kierunku czy Pan Dyrektor 

ma mieć więcej pieniędzy czy nie. A kwota dofinansowania do Rodzinnego Domu Dziecka 

jest ta sama , to jest tylko taka kwestia to co Pani Wicestarosta powiedziała że Pan Dyrektor 

będzie musiał z większej kwoty się rozliczyć w postaci rachunków bądź faktur a mniejsza 

kwota zostaje do dyspozycji luźnej. Zwiększenie tego limitu 800 zł spowoduje że mniejsza 

kwota będzie do rozliczenia a nie będzie mniej pieniędzy dla Pana dyrektora czy Rodzinnego 

Domu Dziecka. Więc pieniądze zostają te same chodzi tylko o to tak jak Pani Wicestarosta 

powiedziała o uszczelnienie systemu.”-  

 

Jolanta Wegner- Wicestarosta Wałecki 

Uzupełniła jeszcze informację, -„ Budżet Rodzinnego Domu Dziecka jest taki sam tylko 

kwota ryczałtowa będzie mniejsza czyli Pan Dyrektor będzie się musiał z większej kwoty 

rozliczać fakturowo”.- 

 

Marek Pawłowski – Radny Rady Powiatu 

W swej wypowiedzi skonkludował,- „ Do tej pory Zarząd wierzył Dyrektorowi co do 

wydatkowania kwoty 800 zł, coś się stało że Zarząd stracił zaufanie do Pana Dyrektora i chce 

mu obniżyć kwotę bezrachunkową do kwoty 680 zł .Moja propozycja jest taka żeby Zarząd z 

panem Dyrektorem te wszystkie wątpliwości wyjaśnił żeby wstrzymać się jeszcze ze 

zmniejszeniem tej kwoty. Dlatego wnioskuję żeby kwotę 680 zł zastąpić kwotą taką jaka była 

do tej pory.”- 

 

 

Wojciech Pastuszak – Naczelnik Wydziału zarządzania Kryzysowego, Bezpieczeństwa i 

Spraw Obywatelskich 

Poinformował, - Tak jak było w ustawie o pieczy zastępczej kwota ryczałtu 660 zł i to jest tak 

zwana kwota ustawowa i minimum i ta kwotę może Rada Powiatu zmienić. W zeszłym roku 

Rada Powiatu tę kwotę zwiększyła  do 800 zł i w tamtej uchwale  nie w tym projekcie był 

zapis że ta kwota dotyczy tylko roku 2015 i dlatego w momencie gdy rok się skończy a nie 

zostanie podjęta ta uchwała będzie te 660 zł zgodnie z ustawą”.- 
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Przewodniczący Rady Powiatu poinformował że poddaje pod głosowanie wniosek Pana 

radnego Marka Pawłowskiego dotyczący zwiększenia kwoty 680 do 800 zł. 

 

  W wyniku głosowania Rada Powiatu na stan obecnych 15 radnych, przy 6 głosach za , 8 

głosach przeciw, 1 głosie wstrzymującym się, wniosek radnego Marka Pawłowskiego nie 

został przyjęty. 

 

W dalszej części Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w 

sprawie zwiększenia środków finansowych na utrzymanie dziecka w placówce opiekuńczo – 

wychowawczej typu rodzinnego. 

 

a) podjęcie uchwały 

 

W wyniku głosowania Rada Powiatu na stan obecnych 15 radnych, przy 8 głosach za , 5 

głosach przeciw, 2 głosach wstrzymującym się, uchwała w sprawie zwiększenia środków 

finansowych na utrzymanie dziecka w placówce opiekuńczo – wychowawczej typu rodzinnego 

została podjęta większością głosów i otrzymała  NR XII / 85 /2015 

 

 

Ad. pkt 21 

Informacja Wojewody Zachodniopomorskiego na temat przeprowadzonej analizy 

oświadczeń majątkowych. 

 

Przedmiotową informację pisemną załączono do materiałów na XII  Sesję Rady Powiatu 

 w Wałczu. stanowi ona załącznik nr 19 do niniejszego protokołu*. 

 

 

a) przyjęcie informacji 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod                              

głosowanie informację Wojewody Zachodniopomorskiego na temat przeprowadzonej analizy 

oświadczeń majątkowych 

 

W wyniku głosowania Rada Powiatu na stan obecnych 15 radnych, przy 15 głosach za , 0 

głosach przeciw, 0 głosach wstrzymującym się, informacja Wojewody Zachodniopomorskiego 

na temat przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych została przyjęta jednogłośnie   
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Ad. pkt 22 

Informacja Urzędu Skarbowego w Wałczu i Pile na temat przeprowadzonej analizy 

oświadczeń majątkowych. 

 

Przedmiotową informację pisemną załączono do materiałów na XII  Sesję Rady Powiatu 

 w Wałczu. stanowi ona załącznik nr 20 do niniejszego protokołu*. 

 

 

a) przyjęcie informacji 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod                              

głosowanie informację Urzędu Skarbowego w Wałczu i Pile na temat przeprowadzonej 

analizy oświadczeń majątkowych 

 

 

W wyniku głosowania Rada Powiatu na stan obecnych 15 radnych, przy 15 głosach za , 0 

głosach przeciw, 0 głosach wstrzymującym się, informacja Urzędu Skarbowego w Wałczu i 

Pile na temat przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych została przyjęta 

jednogłośnie.  

 

Ad. pkt 23 

Informacja Starosty Wałeckiego na temat przeprowadzonej analizy oświadczeń 

majątkowych. 

 

Przedmiotową informację pisemną załączono do materiałów na XII  Sesję Rady Powiatu 

 w Wałczu. stanowi ona załącznik nr 21 do niniejszego protokołu*. 

 

 

a)  przyjęcie informacji 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod                              

głosowanie informację Starosty Wałeckiego na temat przeprowadzonej analizy oświadczeń 

majątkowych 

 

W wyniku głosowania Rada Powiatu na stan obecnych 15 radnych, przy 15 głosach za , 0 

głosach przeciw, 0 głosach wstrzymującym się, informacja Starosty Wałeckiego na temat 

przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych została przyjęta jednogłośnie.  
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Ad. pkt 24 

Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu w Wałczu na temat przeprowadzonej 

analizy oświadczeń majątkowych 

 

Przedmiotową informację pisemną załączono do materiałów na XII  Sesję Rady Powiatu 

 w Wałczu. stanowi ona załącznik nr 22 do niniejszego protokołu*. 

 

 

a) przyjęcie informacji 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod                              

głosowanie informację Przewodniczącego Rady Powiatu w Wałczu na temat przeprowadzonej 

analizy oświadczeń majątkowych  

 

W wyniku głosowania Rada Powiatu na stan obecnych 15 radnych, przy 15 głosach za , 0 

głosach przeciw, 0 głosach wstrzymującym się, informacja Przewodniczącego Rady Powiatu 

w Wałczu na temat przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych 

 

 

Ad. pkt 25 

Interpelacje oraz zapytania radnych 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Powiatu przeszedł do 

następnego punktu obrad 

 

 

Ad. pkt 26 

Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

W materiałach na sesję załączono: 

 odpowiedź na zapytanie  radnego Marka Mateli złożone podczas XI sesji Rady 

Powiatu w Wałczu  w dniu 29 października br.;  

 odpowiedź na zapytanie radnego Marka Pawłowskiego, złożone między sesjami  
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W materiałach również zamieszczono:  

- oświadczenie radnego Marka Pawłowskiego 

- opinię prawna dot. zapytania Przewodniczącego  Rady Powiatu w przedmiocie trybu 

postępowania  z pismem 5 Radnych 

- opinię prawną dot. zapytania Przewodniczącego Rady Powiatu w Wałczu w przedmiocie 

interpretacji §13ust.11 Statutu Powiatu 

- postanowienie komisarza Wyborczego w sprawie zrzeczenia się mandatu radnego przez 

pana Marka Subocza 

 

Marek Pawłowski – Radny Rady Powiatu 

Poinformował, - „ Chciałbym nawiązać do tej informacji Pana przewodniczącego o piśmie 5 

radnych. Otóż 5 radnych 30 października złożyło wniosek o odwołanie Przewodniczącego 

Rady Powiatu to co mówię to mówię w imieniu 5 radnych. Osobiście liczyłem po złożeniu 

tego pisma, dzień po sesji nie składając na sesji, że Pan Przewodniczący będzie z nami w tej 

kwestii rozmawiał, tak się nie stało w zamian otrzymaliśmy instruktaż zawarty w opinii 

prawnej jak powinniśmy się zachować. Ośmielę się wyrazić pogląd, że ten swoisty instruktaż 

można uznać za prowokację dążącą ku temu by wątek związany z odwołaniem 

Przewodniczącego Rady Powiatu ciągnąć jeszcze przez kilka miesięcy. Ulegając tej 

prowokacji grupa radnych drugi raz składa wniosek z 30 października kierowany do 

Wysokiej rady o odwołanie Pana Bogdana Białasa z funkcji Przewodniczącego Rady Powiatu 

w Wałczu. Jeżeli Wysoka Rada ma w tej chwili pytania do wnioskodawców to stawiamy się 

do dyspozycji.”-  

 

W dalszej części został odczytany wniosek 5 Radnych Rady Powiatu w Wałczu: Janusza 

Różańskiego, Marka Pawłowskiego, Marka Mateli, Mirosława Wierciocha, Jerzego 

Goszczyńskiego o odwołanie Pana Bogdana Białasa z funkcji Przewodniczącego Rady 

Powiatu w Wałczu. 

 

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

Stwierdził,-„ Celowo poprosiłem Pana radnego Marka Pawłowskiego o odczytanie tego 

wniosku. To jest skandaliczne, w tym wniosku nie ma właściwie żadnego zarzutu. Ten 

wniosek nie powinien się znaleźć na żadnej wokandzie. Pan Przewodniczący Rady Powiatu w 

stosunku do Państwa, w stosunku do Panów nie stworzył jakiejkolwiek sytuacji, która by 

mogła Państwu uwłaczać w czymkolwiek”.- 

 

 

 



 

 

BR.0002.9.2015 

36 

 

 

 

Jerzy Goszczyński – Radny Rady Powiatu 

Wyjaśnił, -„ Gdyby wszystkie poprzednie sesje były tak poprowadzone jak dzisiejsza to taki 

wniosek prawdopodobnie by nie wpłynął. Dzisiaj był Pan wyjątkowo dobrym 

Przewodniczącym. Co do poprzednich sesji mamy poważne wątpliwości, niektóre 

zachowania naszym zdaniem były nie tylko niegrzeczne. Panie Starosto nazwanie tego że 

grupa radnych składa wniosek bo ma do tego powód, że jest zachowaniem skandalicznym . 

Zachowaniem skandalicznym jest Pana wypowiedź bo Pan nie ma nic do powiedzenia. My 

zwracamy się do Rady z wnioskiem o odwołanie Przewodniczącego Rady Powiatu, 

oczywiście będziemy go uzasadniać, mamy jeszcze czas. A Pana komentarz jest tu zbędny jak 

kogo innego. Wielokrotnie traktowanie niektórych radnych jak chłopców do bicia, udzielanie 

głosu tylko wtedy kiedy ten jest na korzyść zarządu i koalicji rządzącej po prostu było to 

niegrzeczne i myśmy wielokrotnie  o tym rozmawiali, że nie powinniśmy do tego dopuścić”.-  

 

 

Bogdan Wankiewicz - Starosta Wałecki 

Stwierdził- „Szanowny Panie Radny, pan sobie uzurpuje zbyt wiele. Pan właśnie w sposób 

skandaliczny chce mi zamknąć usta”.- 

 

 

Jerzy Goszczyński – Radny Rady Powiatu 

Dokończył swoją wypowiedź,-„ Mięliśmy zamiar porozmawiać tylko dlatego żeby taka 

refleksja była obopólna. Żeby Pan taką refleksję przeżył i my. My nie chcieliśmy od Pana 

żadnych ustępstw ani żadnego kajania się przed nami. Chcieliśmy po prostu porozmawiać bo 

wydaje się nam że taka refleksja przydałaby się nam wszystkim. Często pan mówił żebyśmy 

zwracali się kulturalnie a tej kultury brakowało nam po obu stronach. Proszę to tylko w takich 

kategoriach przyjąć a nie w innych, nie koniecznie osobistych”.-  

 

Bogdan Białas – Przewodniczący Rady Powiatu 

Odniósł się do wypowiedzi, -„ To jak wygadają sesje nie zależy tylko od Przewodniczącego 

Rady , zależy to od samych radnych. Rolą Przewodniczącego jest pilnowanie porządku. Jeżeli 

radni nie wypowiadają się zgodnie z tematem musi im być zwracana uwaga i to jest moja 

rola. Natomiast Szanowni Państwo już to mówiłem i jeszcze raz powtarzam. Nie było takiej 

sytuacji żebym nie udzielił głosu. Niejednokrotnie w tym samym temacie niektórzy radni po 

kilka razy zabierali głos i otrzymywali prawo do wypowiedzenia się. Po drugie ja również 

jestem radnym i dlatego jako radny mam prawo do swoich opinii i do swojego komentarza i z 

całym szacunkiem proszę nie odbierać mi tego prawa.”- 
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Jolanta Wegner – Wicestarosta Wałecki 

Zgłosiła wniosek o zamknięcie dyskusji. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu zamknął dyskusję w wyżej wymienionym punkcie obrad sesji 

 

 

Roman Wiśniewski – Radny Rady Powiatu 

Radny Roman Wiśniewski  zgłosił 3 wnioski : 

   - Aby poprzez działania  wraz z dysponentami ulicy Bankowej w Wałczu doprowadzić do 

zmiany działania sygnalizacji świetlnej w taki sposób żeby była większa płynność przejazdu 

przez skrzyżowanie Bankowa- Kościuszkowców-Okulickiego.  

- Przygotowanie w konsultacji z władzami samorządowymi gmin powiatu wałeckiego 

projektu uchwały dotyczącej negatywnego stanowiska rady w sprawie planów ewentualnego 

włączenia Powiatu Wałeckiego do Województwa Zachodniopomorskiego. 

 

- Wprowadzenie do budżetu powiatu środków na realizację zadań powiatu przez organizacje 

pozarządowe. 

 

Marek Pawłowski – Radny Rady Powiatu 

Stwierdził że ,- „ Jestem zdecydowanym przeciwnikiem aby Wałcz był w województwie 

środkowopomorskim, zastanawiałem się nad taką inicjatywą uchwałodawczą ale doszedłem 

do wniosku że w tej sprawie Sejmik się wypowie i narzuci jakiś tam głos, gdyż są tam 

przedstawiciele wszystkich Powiatów.”- 

 

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

Poinformował, -„ Jeżeli chodzi o Powiat Wałecki i wypowiedzenie się w tej kwestii to w 

mediach to już ostało ogłoszone. W styczniu spotykam się ze Starostą Złotowskim, który 

podjął już taką uchwałę, ale trzeba ją przedyskutować. Mamy takie spotkanie Starostów, nie 

wiem czy odbędzie się w Wałczu czy też w innym Powiecie. Na sesję lutową 

przygotowujemy takie stanowisko i będziemy je wspólnie omawiać.”- 
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Wobec braku chętnych do zabrania głosu i wyczerpania punktów w porządku obrad 

Przewodniczący Rady Powiatu ogłosił przerwę do godz.13,00 

 

O godz. 13,00 – Spotkanie noworoczne Radnych Rady Powiatu z zaproszonymi gośćmi  

 

 

Ad. pkt 27 

Zakończenie sesji. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu o godzinie 15
46 

zamknął obrady XII  Sesji Rady Powiatu w Wałczu V kadencji 

 

*  -  Załączniki do  wglądu w Wydziale Organizacyjno-Prawnym Starostwa Powiatowego  

w Wałczu  

 

 

 

Na tym protokół zakończono.      

 

Protokołowała:                                                            

 

Inspektor ds. obsługi                                                     Przewodniczący Rady Powiatu 

    Rady Powiatu  

 

  Małgorzata Tyras                       Bogdan Białas 


